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    Protokół nr XLVII/2022 

przebiegu XLVII sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 25 listopada 2022 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00. 

W sesji udział wzięło 16 Radnych. Nieobecny Radny Artur Bielawski.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyli również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

3. Radca Prawny Dominik Czubanowski. 

4. Karolina Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie. 

5. Mikołaj Kazimierczak Naczelnik Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w Śremie. 

 

Lista gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XLVII sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk, a podstawą prawną tej rejestracji 

jest art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym 

przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a 

ustawy o samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 16 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

 Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 

w Powiecie Śremskim na lata 2022-2024”. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od 

usunięcia pojazdów obowiązujących w 2023 roku. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia gminie Dolsk pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej. 
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11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na działalność 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Śremie w 2022 roku w części nieobjętej finansowaniem z 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

12. Interpelacje i zapytania Radnych. 

13. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

14. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

15. Zamknięcie sesji. 

      
Ad 2. 
Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XLVI posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XLVI sesji z dnia 

28.10.2022 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (16 głosów za).  

 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 28.10.2022 r. stanowiące załącznik nr 

4 do protokołu nie wymaga uzupełnienia. Zapytał, czy Radni zgłaszają pytania? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej w Powiecie Śremskim na lata 2022-2024”. Poinformował, że projekt uchwały był 

przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji zdrowia przez panią Karolinę Gałuszka 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił 

o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Rekreacji Hieronim 

Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XLVII/319/2022 w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej w Powiecie Śremskim na lata 2022-2024” została podjęta przez Radę Powiatu (16 

głosów za) i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad 6. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 

roku. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji 

zdrowia przez panią Karolinę Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Rekreacji Hieronim 

Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XLVII/320/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 

roku została podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za) i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad 7. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdów w roku 2023. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Budżetu, przez pana Mikołaja Kazimierczaka Naczelnika Wydziału Komunikacji Starostwa 

Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
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Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XLVII/321/2022 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdów usuniętych z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 

pojazdów w roku 2023 została podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za) i stanowi załącznik nr 

8 do protokołu. 

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr   

9 do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

 

Radny Emil Majsner zapytał jaka liczba uczniów będących obywatelami Ukrainy jest objęta 

pomocą i czy dotyczy ona uczniów czy nauczycieli.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak odpowiedziała, że środki z Funduszu Pomocy otrzymują 

tylko uczniowie. Dodała, że nie posiada danych jaka liczba osób została objęta tą pomocą.  

 

Radni nie zgłosili więcej pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawkami. 
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Uchwała nr XLVII/322/2022 zmieniająca uchwałę budżetową na 2022 rok została podjęta przez 

Radę Powiatu (15 głosów za, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad 9.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

  

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak powiedziała, że zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dotyczą dostosowania wartości prognozy na rok 2022 do dochodów i wydatków 

budżetu wraz z autopoprawkami po wszystkich zmianach, które się dokonały w okresie od dnia 28 

października br. do 25 listopada. Dodała, że pełen zakres zmian obrazują załączniki nr 1 i 2 do 

niniejszej uchwały.  

                                                   

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawkami. 

 

Uchwała nr XLVII/323/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za, 1 

wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad 10.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia gminie Dolsk pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, przez panią sekretarz Dominikę Fornalik więc otworzył dyskusję i poprosił 

o zgłaszanie pytań.  

 

Radny Wojciech Zajler zapytał jaki jest całkowity koszt inwestycji.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak odpowiedziała, że całkowity koszt inwestycji wyniesie 

ok. 10 tys. zł i jest to wydatek bieżący.  
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Radni nie zgłosili więcej pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XLVII/324/2022 w sprawie udzielenia gminie Dolsk pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej (zakup i montaż klimatyzacji do świetlicy w miejscowości Księginki) została 

podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za) i stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na działalność 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Śremie w 2022 roku w części nieobjętej finansowaniem z 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Poinformował, że projekt 

uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji zdrowia przez panią Karolinę 

Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie, więc otworzył dyskusję 

i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XLVII/325/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na działalność 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Śremie w 2022 roku w części nieobjętej finansowaniem z 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych została podjęta przez Radę 

Powiatu (16 głosów za) i stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
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Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

 

Radni nie zgłosili głosów.     

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 

 

Radna Sylwia Dopierała powiedziała, że chciałaby odczytać pismo, które zostało przesłane przez 

Kluby Radnych Komitetu Wyborczego Prawa i Sprawiedliwości Rady Powiatu w Śremie, 

Radnych PiS Rady Miejskiej w Śremie  oraz Zarządu PiS w Śremie do Ministra Edukacji i Nauki 

w sprawie rozważenia możliwości wyróżnienia i nagrodzenia uczniów, nauczycieli i dyrekcji 

Zespołu Szkół Technicznych im. Hipolita Cegielskiego w Śremie. Przeczytała, że: „ z inicjatywy 

pani Dyrektor oraz przy dużym zaangażowaniu pozostałych nauczycieli, wychowawców 

uczniowie klas mundurowych aktywnie uczestniczą w uroczystościach patriotycznych i 

religijnych organizowanych na terenie naszego powiatu. Na szczególne uznanie zasługuje 

utworzone przez Radę Pedagogiczną szkoły Korpus Kadetów, który w swojej działalności 

umiejętnie łączy historię wojskowości z jej teraźniejszością. Ponadto uczniowie szkoły w trudnym 

czasie pandemii wykazali się wielkim zaangażowaniem w bezpośrednią pomoc dla osób starszych 

i samotnych oraz w działalność na rzecz śremskiego szpitala. Jesteśmy dumni z postawy i 

zaangażowania uczniów, nauczycieli i dyrekcji Zespołu Szkół Technicznych im. Hipolita 

Cegielskiego w Śremie”. (Kopia pisma stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

 

Radny Emil Majsner powiedział, że przychyla się do głosu oceniającego jedną ze szkół 

aczkolwiek będzie adwokatem pozostałych, ponieważ wszystkie nasze podstawowe i 

ponadpodstawowe szkoły są bardzo patriotyczne chociaż nie robią tego w taki widowiskowy 

sposób jak Zespół Szkół Technicznych, któremu należą się za to podziękowania. Na przykład 

uczniowie Liceum Ogólnokształcącego w Śremie tańczą poloneza, który jest ceniony w całej 

Polsce. Dlatego ten list jest „z przykrością” dla pozostałych szkół.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  poinformował, że Zarząd Rady Rodziców przy 

Zespole Szkół Technicznych im. Hipolita Cegielskiego w Śremie zwrócił się z prośbą o 

odczytanie listu otwartego do radnego pana Emila Majsnera w odpowiedzi na uwagi skierowane 

pod adresem szkoły podczas sesji Rady Powiatu w dniu 28.10.2022 r.  Następnie odczytał pismo 

(pismo w sprawie OI.0004.9.2022). 

 

Radny Emil Majsner odpowiedział, że: „to nie jest miejsce, abym odpowiedział na ten list 

dostałem go półtora tygodnia temu. Oczywiście odpowiem rodzicom, rozumiem ich troskę. 

Napisałem nową interpelację dotyczącą uszczegółowienia pewnych danych. Mam nadzieję, że na 

podstawie tych danych będę mógł szerzej zabrać głos. Tylko podsumowując działalność 4-letnią 

w pierwszej interpelacji złożonej w 2018 roku pisałem i pytałem miedzy innymi o przewozy 

szkolne, o liczbę miejsc w szkołach i temat ten i podobne przewija się przez wiele interpelacji w 

moim wykonaniu. Rodzicom odpowiem”.    

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.     

  

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poprosił aby po sesji zostali na sali sesyjnej 

członkowie komisji budżetu, która odbędzie posiedzenie w celu zaopiniowania budżetu na 

przyszły rok.  
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Najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 15 grudnia natomiast sesja jest zaplanowana na dzień 

16 grudnia.  

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XLVII 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1231. 
  

  

Protokołowała:  

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak   

 

 

 


